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Protokół 

z posiedzenia Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Więcborku,  

z dnia 26.09.2017r. 
 

 

Posiedzenie odbyło się w salce narad Urzędu Miejskiego w Więcborku.  

 

Spotkanie trwało od godz. 13:00 – 14:15.  

 

Obecność według załączonej listy obecności.  

 

Spoza Komisji w spotkaniu uczestniczyli:  

 

1. Zastępca Burmistrza Więcborka – Jacek Masztakowski  

2. Dyrektor Biura Obsługi Oświaty Samorządowej w Więcborku – Danuta Zawidzka  

3. Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Więcborku –  

   Tomasz Siekierka  

 

Na wstępie Przewodniczący Komisji p. S. Posieczek powitał wszystkich zebranych podając 

tematykę obrad spotkania, która obejmowała:  

 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały dotyczącej zmiany uchwały w sprawie powołania Biura 

Obsługi Oświaty Samorządowej w Więcborku.  

2. Zaopiniowanie projektu uchwały dotyczącej utworzenia Środowiskowego Domu 

Samopomocy Społecznej w Więcborku.  

3. Sprawy różne.  

 

Do powyższego porządku obrad nie wniesiono zmian i przyjęto go jednogłośnie 

pozytywnie. 

 

Ad. 1. Dyrektor Biura Obsługi Oświaty Samorządowej w Więcborku przedstawiła projekt 

uchwały dotyczącej zmiany uchwały w sprawie powołania Biura Obsługi Oświaty 

Samorządowej w Więcborku, która nadaje również statut jednostce. Zmianie podlega uchwała 

z 1997 r. Projekt uchwały zmienia tylko nazewnictwo szkół, co ma związek z reformą oświaty.  

W punkcie 7 została wprowadzona autopoprawka – tzn. po „im” powinna być kropka – zapis 

po zmianie brzmi „im.” 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Przewodniczący Komisji poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. 

 

Projekt uchwały przyjęto jednogłośnie pozytywnie. 
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Ad. 2. Projekt uchwały dotyczącej utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy  

w Więcborku przedstawił Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Więcborku – T. Siekierka. Wyjaśnił, że uchwała zakłada utworzenie Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Więcborku z dniem 1 stycznia 2018 r., poprzez wydzielenie go ze struktur 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Więcborku. ŚDS będzie ośrodkiem 

wsparcia dla osób z zaburzeniami psychicznymi. Będzie to jednostka organizacyjna pomocy 

społecznej. Z dniem 1 stycznia 2018 r. pracownicy zatrudnieni w Miejsko-Gminnym Ośrodku 

Pomocy Społecznej w Więcborku – Środowiskowym Domu Samopomocy staną się  

na zasadach określonych w Kodeksie pracy pracownikami Środowiskowego Domu 

Samopomocy. Również z dniem 1 stycznia 2018 r. ŚDS zostanie wyposażony w mienie, 

znajdujące się w ewidencji Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Więcborku, 

wykorzystywane przez ŚDS, po przeprowadzeniu inwentaryzacji według stanu na dzień  

31 grudnia 2017 r. Załącznikiem do uchwały jest statut nowotworzonej jednostki, który 

wyznacza cele i zadania. Przewiduje również, że jednostką kierować będzie dyrektor ŚDS.  

W strukturze ŚDS funkcjonuje Klub Samopomocy „DOMEK” jako ośrodek wsparcia  dla osób 

z zaburzeniami psychicznymi. Szczegóły organizacji zostaną zawarte w regulaminie 

organizacyjnym jednostki przyjętym Zarządzeniem. 

 

Radny J. Antczak zapytał czy jest wymóg zatrudnienia dyrektora, czy jednostką może kierować 

kierownik. Kto będzie finansował wynagrodzenie? 

 

T. Siekierka – Dyrektor MGOPS wyjaśnił, że jest to tylko kwestia nazewnictwa. Wszystkie 

jednostki posiadają dyrektorów. Uposażenie zależy od Burmistrza. Nazwa nie wyznacza 

wysokości wynagrodzenia. Funkcjonowanie jednostki jest w całości finansowane przez 

Wojewodę. Zgodnie z zapisami ustawy przyszły rok zakłada wzrost środków w budżecie  

na takie jednostki do 1458 zł na jednego uczestnika co daje wzrost budżetu o 79884 zł. Potrzeby 

zostaną w pełni zabezpieczone. Utworzenie jednostki wiąże się z koniecznością zatrudnienia 

księgowej, która będzie się również zajmowała sprawami administracyjnymi jak i kadrowymi. 

W tym roku jedna osoba odchodzi na emeryturę i nie zakłada się zatrudnienia kogoś w to 

miejsce. Utworzenie ŚDS wymagane jest przepisami prawa. Ustawa o pomocy społecznej 

wymienia zamknięty katalog jednostek organizacyjnych pomocy społecznej. Oznacza to, że 

należy uznać, że każda z nich ma stanowić odrębną jednostkę organizacyjną, mającą odmienne 

zadania. Za odrębnością ŚDS przemawia również Rozporządzenie Ministra Pracy i Polityki 

Społecznej w sprawie domów samopomocy stanowiące, że funkcjonowanie domu określają: 

statut domu, regulamin organizacyjny, program działalności i roczne plany pracy domu. 

 

Zastępca Burmistrza – J. Masztakowski wyjaśnił, że środki na funkcjonowanie domu 

zabezpiecza Wojewoda. Nowy dyrektor musi się zmieścić w tych środkach. Jest to tylko 

nazewnictwo, które nic nie zmienia. W tym roku żadne środki nie zostały skierowane  

na potrzeby ŚDS. Dodał, że uposażenie będzie pod kontrolą Burmistrza. 

 

Radna G. Witczak zauważyła, że nigdy nie dokładano środków na funkcjonowanie 

Środowiskowego Domu. Pensja kierownika jest już w budżecie jednostki. 

 

Dyrektor MGOPS – T. Siekierka dodał, że podejmowane są kroki, aby zwiększyć liczbę 

uczestników do 40 osób, co nie udało się w tym roku. 

 

Radny J. Kabattek zauważył, że zazwyczaj łączono jednostki. 
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Zastępca Burmistrza Więcborka – J. Masztakowski  wyjaśnił, że do utworzenia jednostki 

obligują przepisy prawa. 

Dyrektor MGOPS – T. Siekierka wyjaśnił, że jednostki można łączyć, z wyjątkiem tego typu 

jednostek. 

 

Radny J. Antczak przypomniał, że próbę wydzielenia podjęto w 2013 r. Wówczas Radni nie 

wyrazili zgody. 

 

Więcej pytań nie było. 

 

Przewodniczący Komisji poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. 

 

Wynik głosowania. 

 

„za” 5 głosów 

„przeciwnych” 1 głos 

 

Ad. 3. Sprawy różne. 

 

Radny J. Antczak zapytał czy prawdą jest, że na dokumenty związane z Programem 500 Plus 

jest długi czas oczekiwania? 

 

Dyrektor MGOPS wyjaśnił, że jest wiele sposobów na złożenie wniosku. Poczekanie  

na sprawdzenie wniosku przez pracownika powoduje, że jest pewność o prawidłowości jego 

wypełnienia. 

 

Więcej pytań nie było. 

 

Spotkanie Komisji zakończono. 

 

 

Prot. E.K.K. 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

Stanisław Posieczek 


